
Protokół Nr 65/2022 

z posiedzenia Komisji ds. Samorządu, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 

z dnia 10 maja 2022 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Gawrysiak Renata – Przewodnicząca komisji 

2. Herrmann Cecylia – Zastępca przewodniczącej komisji 

3. Kaszliński Jakub  – Członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy 

3. Kacprzak  Damian-  Dzielnicowy Gminy Dąbrowa Biskupia  

4. Górska Kinga – Młodszy referent ds. gospodarki nieruchomościami 

i zagospodarowania przestrzennego 

5. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia (spotkanie 

z dzielnicowym – analiza na piśmie). 

3.  Lustracja świetlic wiejskich i budynków mieszkalnych, będących własnością gminy, na 

podstawie protokołów z tegorocznego przeglądu. 

4. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Renata Gawrysiak o godz.12.00 

otworzyła posiedzenie Komisji. Następnie powitała zaproszonego gościa, Przewodniczącą 

Rady Gminy, Wójta Gminy, członków komisji oraz pracowników przybyłych na komisję .  

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Bezpieczeństwo publiczne na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia (spotkanie 

z dzielnicowym – analiza na piśmie). 

Materiał dotyczący powyższego tematu przedłożył przedstawiciel Policji Pan Damian 

Kacprzak – dzielnicowy Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna Renata Gawrysiak – W związku z tym , iż w parku i w altanie  przy Urzędzie Gminy i na 

niektórych przystankach naszej gminy często są pozostawiane śmieci, prośba aby uczulić 



i upominać osoby , które korzystają z tych obiektów  i zostaną , że tak powiem „przyłapane 

na gorącym uczynku” aby zabierały ze sobą te śmieci. Te obiekty to nasza wizytówka. One 

maja służyć naszemu społeczeństwu po to one są. 

Jest też drugi problem wolno biegających wcale nie „bezpańskich” psów, bo te pieski, które 

sobie biegają po Nowym Dworze wcale nie są bezpańskie, one mają swoich właścicieli, 

a takie powiedzenie „On ci nic nie zrobi” nie załatwia sprawy. Mamy teraz okres, w którym 

dużo osób korzysta z rowerów, korzystają osoby starsze i dzieci, i ludzie po prostu boją się. 

Wystarczy, że taki pies  podbiegnie on wcale nie musi ugryźć i zrzuci z roweru. O taki 

wypadek nietrudno w takiej sytuacji. 

Przewodnicząca komisji  podziękowała za przybycie i nie miała więcej pytań do zaproszonego 

gościa. 

Ad 3. Lustracja świetlic wiejskich i budynków mieszkalnych, będących własnością gminy, 

na podstawie protokołów z tegorocznego przeglądu. 

Pani Kinga Górska – W zastępstwie kierownika referatu komunalnego Pani Magdy Kryszak 

przedstawiła komisji w sumie protokoły z przeglądu 29 obiektów , w tym są nasze świetlice 

wiejskie i budynki mieszkalne będące naszą własnością. 

Radna Renata Gawrysiak – Proszę nam powiedzieć kto robił przeglądy tych obiektów i na 

jakiej zasadzie? 

Pani Kinga Górska – Przeglądy robił Pan Ernest Broda z Katowic. Odbyło się to na zasadzie 

zapytania ofertowego, Pan przedstawił ofertę najkorzystniejszą cenową i dlatego to dla nas 

robił. 

Komisja zapoznała się z dokumentacją wszystkich obiektów i nie miała więcej zapytań do 

pracownik 

Ad  4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Renata 

Gawrysiak podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie.   

Dąbrowa Biskupia, dnia 10 maja 2022 r., godz. 13.50. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak       Renata Gawrysiak 


